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Garantera trygghet åt våra medborgare i Norrmalm  

Nolltolerans för barn och kvinnors gatuprostitution! 

 

Precis som kvinnomisshandel måste prostitution ses som en konsekvens av det rådande 

förtrycket mot kvinnor. Prostitution är ett uttryck för den yttersta förnedringen och det 

gäller både för den som säljer sin kropp och den som köper sexuella tjänster. Samhället 

får aldrig acceptera köp av sexuella tjänster. Dessutom skall samhället ge stöd till den 

som prostituerar sig i syfte att hjälpa den till ett annat sätt att leva. 

 

De senaste veckorna har en rad tidningar uppmärksammat gatuprostitution i Norrmalms 

stadsdel. Enligt tidningen Metro, 2009-09-08, utfärdade Stockholms fem 

åklagarmyndigheter 2008 totalt 29 strafförelägganden om sexköp, varav 19 i city. 2009 

har 20 strafförelägganden hittills utfärdats, samtliga i city. De kvinnor som säljer sex är 

i ett par fall så unga som 16 år och kvinnorna är av både svensk och utländsk härkomst, 

bland annat från Balkan, Albanien och Rumänien. Samma källa anger att allt fler fälls 

för att ha köpt sex av prostituerade i Stockholm. På City åklagarkammare har antalet 

strafförelägganden om sexköp dubblerats – för tredje året i rad. 

 

I artikeln ”Sexhandel är tillbaka i city” i tidningen Mitt i Vasastan, 2009-09-01, har man 

uppmärksammat hur sexhandeln har ökat i city i området mellan Malmskillnadsgatan 

och Mäster Samuelsgatan. Det är väldigt oroväckande att sexköpshandel ökar på våra 

gator. Hur allvarlig situationen blivit i vår stadsdel framgår av vad Linnea Carlsson, 

som arbetar som servitris på en restaurang där de båda gatorna korsar varandra, säger i 

artikeln: Jag går aldrig hem ensam från jobbet efter klockan tio, min pojkvän får möta 

mig. Linnea berättar vidare att hon på kvällarna ibland möts av män som frågar om hon 

vill ha sällskap och vad det kostar. 

 

Norrmalm är det mest restaurang- och bartäta området i hela Stockholmsregionen och 

många kvinnor rör sig därför här under kvällstid. Tyvärr finns i stadsdelen även ett av 

Sveriges mest kända prostitutionsstråk. Det borde vara en självklarhet att alla dessa 

kvinnor ska kunna känna sig trygga på kvällen. För att detta ska vara möjligt krävs 

nolltolerans för gatuprostitution i området. Vår stadsdel är dessutom beroende av sina 

företagare och näringsidkare och vi har inte råd med att de skräms bort av den 

sexhandel som förekommer. 

 

Utifrån ovan förda resonemang vill vi ge stadsdelsförvaltningen i uppdrag att svara på 

följande frågor; 

  

- Hur arbetar staden med kvinnofridsfrågor i syfte att bekämpa barns och kvinnors 

gatuprostitution? 



- Hur arbetar staden med att säkerställa tryggheten för de kvinnor som är 

näringsidkare, verkar och ger service i vår stadsdel så att de inte känner sig 

otrygga och inte vågar vistas ute på kvällarna? 

- I vilken utsträckning förekommer trafficking av barn och kvinnor inom 

Norrmalm och i vilken utsträckning kan stadsdelsnämnde hjälpa offren för 

detta?  

 


